
Generalforsamling i GF Skovsgården den 18. februar 2019. 

Steen Baggersgaard bød velkommen. 

1. Valg af dirigent 

• Bestyrelsen foreslår Steen Baggersgaard (valgt). 

2. Bestyrelsens beretning 

• Området ved sommerbækken er der repareret hjulspor m.v. 

• Der er opsat en skraldespand ved legepladsen som tømmes af RENO SYD.   

• Dæksel ved vandreservoir (Skovsgårdsvej) er repareret. 

• Der er lagt dræn ved stien mod Østergårdsalle. 

• Fællesarealerne vedligeholdes i 2019 af Anlægsgartneriet GardenWorks. 

• Der er indhentet nyt tilbud på asfalt på Skovsgårdsparken. Arbejdet forventes 

udført i foråret 2019. 

• Bestyrelsen har givet tilladelse til, at Sti fra Østergårdsalle er belagt med fliser. 

• Der nedgravet elkabel på fællesarealerne ved Skovsgårdsparken som er 

tinglyst. 

• Vi har registreret foreningen som ”frivillig forening” hos Erhvervsstyrelsen så 

vi nu har eget CVR-nummer. 

• Vi arbejder på at få fællesarealerne tilskødet grundejerforeningen. 

3. Regnskab 

• Freddy Lindberg fremlagde regnskabet og oplyste, at der var et overskud på ca. 

60.000 kr. Årsagen til overskudet er, at der ikke er hensat til vejfonden i 2018. 

• Regnskabet vedtaget. 

4. Budget for 2019 

• Af budget fremgår, at der vil være et overskud på ca. 20.000 kr. Der hensættes 

ikke til vejfonden. Evt. overskud overføres til vejfonden. 

• Budget vedtaget. 

  



Indkomne forslag 

1. Opsætning af bomme på stierne mellem Skovsgårdsvej 53 og 55 samt 

Skovsgårdsvej 61 og punkthusene (skovsgårdsvej 63-77). 

 

Efter debat om forslaget, blev forslaget afvist. 

 

2. Ejerne af Skovsgårdsparken 38 er meget plaget af vand i haven der opstår dels 

på matriklen og dels på fællesarealerne mod Skovsgårdsvej. 

 

Efter debat om forslaget blev det aftalt at ejerne af Skovsgårdsparken 36 og 38 

indhenter tilbud på dræn eller lignende. Herefter vil bestyrelsen tage stilling til 

on foreningen vil bevilge penge til arbejdet.  

 

Generalforsamlingen godkendte, at der kunne nedgraves dræn på 

fællesarealerne. 

 

3. Opsætning af bomme på stien mellem Skovsgårdsvænget 24 og 26. 

 

Efter debat om forslaget, blev forslaget afvist. 

 

Bestyrelsen vil undersøge om der kan laves en afmærkning på stien.’ 

5. Valg 

• Formand for 1 år valgt Steen Baggersgaard  

• Kasserer valgt Freddy Lindberg Jørgensen 

• Bestyrelsesmedlem valgt Sten Møller 

• Bestyrelsesmedlem for 1 år valgt Tor Mortensen 

• 2 bestyrelsessuppleanter (vælges for 1 år) 

o suppleant Bruno Gaarsdal 

o suppleant Erik Sandholm 

• Revisor for 1 år valgt Annette Hansen 

• Revisor suppleant for 1 år Linda Lauersen 

  



6. Eventuelt 

• Bruno Gaarsdal informerede om problemer med støj fra legeplads og 

fodboldbanen. 

 

Grundejerforeningen for Østergårdsalle har foreslået at flytte målene til anden 

ende af arealerne. Hvis målene flyttes, vil de stå på en del af vore arealer.  

 

Bestyrelsen vil tage stilling til om målene flyttes. 

 

• Evt. ændring af stien ved Skovsgårdsvej ned mod bækken (ikke vores arealer). 

• Igen debat om evt. hjertestarter. Afventer om der evt. placeres hjertestarter ved 

ny børnehave/ ny skole. 

• Debat om nabohjælp. Der blev nedsat en arbejdsudvalg som skal undersøge 

reglerne for opsætning af skilte m.v. og komme med en indstilling til 

bestyrelsen. 

 

Nabohjælpsudvalget 

o Ellen Christensen 

o Tove Dalgaard 

o Hanne Nielsen 

 

Ref. Ole Christensen 

 

 


